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Abstract (en)
The helmet has a helmet shell (1) whose inner side is lined with a damping material layer (2). A sight opening (3) is closeably formed with a
transparent visor (4), and a sun visor (5) is provided at the helmet in a region of the opening. A fog shield (6) is formed from a lutescent transparent
material and provided ancillary to the sun visor. The sun visor and the fog shield are placed independent of each other in a region of the sight
opening, and are pivotably arranged at the helmet.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft Helm, umfassend eine innenseitig mit einer Dämpfungsmateriallage (2) ausgekleidete Helmschale (1) mit einer Sichtöffnung
(3), die mit einem durchsichtigen Visier (4) verschließbar ausgebildet ist, wobei am Helm im Bereich der Sichtöffnung (3) eine Sonnenblende
(5) vorgesehen ist. Davon ausgehend ist erfindungsgemäß vorgehen, dass am Helm ergänzend zur Sonnenblende (5) eine aus einem gelblich
durchsichtigen Material gebildete Nebelblende (6) vorgesehen ist.
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